

RAJAA BELLE

PROJET
APPROUVÉ
APPROVED
PROJECT

•
26/08/2020

Sommaire de la contribution FAREOSO

Le but est d'adapter ses services de coaching et de les offrir en ligne, de créer des produits digitaux (des cours, Ebook, etc.), créer des produits (merchandising).

Le fonds l'aidera à développer et créer une nouvelle stratégie de marketing, de promotion et outil de communications et le rehaussement d'un site web adapté à son nouveau plan de relance pour atteindre son public cible et ses objectifs financiers.

Summary of FAREOSO contribution

The goal is to adapt coaching services for online delivery, create digital products (such as courses, eBooks, etc.), and develop merchandise.

The funding will support the development and implementation of a new marketing strategy, promotional campaigns, communication tools, and the enhancement of a website tailored to the new recovery plan. This will help the business reach its target audience and achieve its financial objectives.



Coût du projet

Project cost

19,320 \$

Contribution FAREOSO

15,546 \$

2208-201, rue Sherbourne
Toronto ON, M5A 3X2
416-836-2530

info@rajaabelle.com
www.rajaabelle.com